السيرة الذاتية

الاسم الرباعي واللقب: بان حاتم جسام الشمري

التحصيل الدراسي:

- 1. بكالوريوس ادارة اعمال /كلية الادارة والاقتصاد جامعة بغداد
- 2. ماجستير دراسات مالية- تأمين / المعهد العالي للدراسات المالية والمحاسبية / جامعة بغداد

العمل:

- 1. مركز بحوث التقنيات الاحيائية / جامعة النهرين
 - 2. كلية اقتصاديات اعمال / جامعة النهرين

البحوث المنشورة

- 1. المشاركة في المؤتمر الطلابي الاول لمعهد العالي للدراسات المالية والمصرفية / جامعة بغداد 2016 في البحث الموسوم " اثر تأمين نقل البضائع بالحاويات على دفع التعويض / بحث تطبيقي في شركة التامين الوطنية "" "
- المشاركة في المؤتمر العلمي الدولي السنوي الثالث لجمعية ادارة الاعمال العلمية العراقية
 في السلمانية 2019 في البحث الموسوم " دور ادارة الازمات المصرفية في تحقيق الميزة التنافسية"

Name: Ban Hatem Jasaam

Education:

- 1. Bachelor of Business Administration \college of Administration and Economics \university of Baghdad
- 2. Master Specialization Financial Studies insurance \ Post Graduate Institute for Accounting and Financial Studies \ university of Baghdad

Work

- 1. Biotechnology Research Center \ Al-Nahrain University
- 2. College of Business Economics\ Al-Nahrain University

Published Researched

- 1. First Student Conference of the Post Graduate Institute for Accounting and Financial Studies \ university of Baghdad 2016 For Research " the effect of containers cargo on payment of payment
- 2. Third international Scientific Conference \ Iraqi scientific Business Management society2018 . for researcher" the role of banking crisis management in achieving competitive advantage